
Luboń 24.10.2019r. 

Interpelacja 

Burmistrz Miasta Luboń 

Dot. przejazdów kolejowych 

W listopadzie radni otrzymają projekt budżetu na 2020r. Informacja przekazana przez burmistrza 

że, zgodnie z planem inwestycyjnym na 2018r zostanie zlecone wykonanie projektu przebudowy 

skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 430 Poznań- Mosina (ul. Armii Poznań-z ul. Romana Maya) gdzie 

zakres prac projektowych obejmować również będzie połączenie drogi wojewódzkiej z ul. Dworcową 

poprzez naziemny przejazd kolejowy. Wstępną akceptację tego rozwiązania Miasto Luboń uzyskało 

od PKP oraz Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Minął rok, co zastało zrobione? Chciałbym 

również zapytać jak na dzień dzisiejszy wygląda rozwiązanie komunikacyjne drugiego przejazdu 

kolejowego, w okolicy dawnych zakładów ziemniaczanych (ul. Armii Poznań z ul. Dworcową) 

Pytam Panią Burmistrz: 

Czy w budżecie na 2020r zostały zabezpieczone środki na wykonanie tych inwestycji?. 

Radny Marek Samulczyk 
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